
 

 

Referat FAU-møte, Møhlenpris skole, 20.01.15 

Tilstede: Stian Eikeland, 4. klasse, leder 

Kristin Svartveit, 2.klasse, nestleder 

  Ann Vigdis Kvitland, 3. klasse 

  Børre M. Smedsøy, 1. klasse 

  Nina Antonsen, 6.klasse 

Suad Ljevo, 7. klasse 

Saksliste:  
1. Godkjenning av saksliste 
 
2. Informasjon fra rektor 
 
3. Søknad om midler til å organisere aktiviteter 
 
4. Fokus på skolemiljø 
 

1) Godkjenning av saksliste  

-  Sakslisten ble godkjent 

 

2) Rektor informerer: 

 Politikerne har fått saklig informasjon vedr trafikkutfordringene ved Møhlenpris skole (den 

som pusses opp), ved at de var på befaring. Håper politikerne tar opp til ny vurdering  mulig 

trafikkomlegging. 

 Høsten 2015 overtar Møhlenpris skole noen av funksjonene som Nygård skole har hatt. Det 

blir opprettet en eller to grupper med fremmedspråklige elever, opptil 25 elever totalt. De vil 

gå i innføringsklasse i norsk, inntil de kan integreres i ordinær klasse. Handler primært om 

barn som sokner til Møhlenpris skole. Skolen får tilført nødvendige stillinger. Det arbeides 

med hvordan løse plassmessige utfordringer. 

 Brannen i gymsalen skal ikke forsinke rehabilteringen av skolen. Skadene er begrenset til 

gymsal. Brannårsak trolig knyttet til det elektriske anlegget.  



 Andre runde med temadager skal nå iverksettes. Gode evalueringer fra elevene etter første 

runde. Tema videreføres. 

 Lekser drøftes nå i lærerkollegiet. Ingen konklusjon foreligger. Prosess. Ønsker dialog med 

foreldre/FAU. 

 Barnevernvakten besøker skolen  17. februar. Tema er nettetikk, barns bruk av nettet.  

 

3) Aktivitetskvelder og Smaksverkstedet våren 2015. 

Enighet om at man ønsker å repetere fjorårets tilbud «Smaksverkstedet». Stian sender søknad til 

Bergen kommune om midler.  

Det etableres en gruppe fra FAU som får ansvar for å arrangere vårens to aktivitetskvelder. 

Gruppen består bl a av Suad Ljevo, Jørgen Pedersen, Nina Antonsen, Ann Vigdis Kvitland, samt de 

som sitter i FAU, som ikke har verv i FAU. 

4) Skolemiljø 

Rektor har fått info om tiltak for å sikre at barna har det bra i friminuttene. Vises til reportage 

hvor elevene  benyttet ulike varianter av smilefjes i det de kom inn fra friminutt. Rektor lover å se 

nærmere på dette. 

 

Evt  FAU gir overskuddet  fra lysfesten til veldedig formål som skolen har definert. Kristin 

sjekker med Hildegunn om dette er gjort 

 

Referent, 

Nina Antonsen, 25.01.15 

 


